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TEMPO is een uitgave van ckv DKOD, Heelsum. Overname uit 
TEMPO is toegestaan mits duidelijke bronvermelding. 

Inleveren kopij voor de  
volgende Tempo (nieuwsbrief): 

27 oktober 2010 

 
Agenda ledenvergadering 

Maandag 22 november 2010 
 
Plaats: Clubhuis de Berk 
Tijdstip 20.00 uur 
 
Agenda 
 
• Verslag vorige vergadering; 
• Financiëel verslag; 
• Verslag kascommissie; 
• Diverse verslagen: 
 

> Technische commissie 
> Kantinecommissie 
> Activiteitencommissie 
> Sponsorcommissie 
> Ledenadministratie 

 
• Voortgang sportclustering; 
• Vacatures; 
• Wat verder ter tafel komt. 
 
Met vriendelijke groet,  
Martin van Hees 
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“Te midden van alle nieuwe communicatievormen smacht  
de mens naar het praatje bij de groenteman om de hoek.  
De armetierige welvaart maakt de mens nors en bang.” 

 
Deze bovenstaande tekst kwam ik laatst tegen in de 
krant, en ik moest natuurlijk gelijk aan DKOD denken. 
Het sportseizoen is weer begonnen en ik heb de 
eerste gesprekjes bij DKOD alweer achter de rug. Het 
was weer gezellig op het veld en in de kantine, de 
trainingen zijn weer begonnen en de eerste prestaties 
weer geleverd. Dat maakt voor mij korfbal ook zo’n 
leuke sport en de Berk een plek waar ik graag 
regelmatig mijn tijd doorbreng: het kijken naar goede 
team prestaties en genieten van een gezellige bak 
koffie met gezellige mensen. 
 
Ik wil iedereen dan ook uitnodigen om vaker even te 
blijven hangen, en te genieten van de kinderen die 
samen (jongens en meisjes, ook al zo uniek) proberen 
de bal ik de korf te krijgen. 
Is het iedereen wel opgevallen hoeveel toekomst 
DKOD heeft? Het aantal kleine peutertjes dat tijdens 
de wedstrijden rond het veld hangt en een bal die net 
zo groot is als zijzelf vooruit proberen te krijgen is 
geweldig. Wat een mooi vooruitzicht. 
 
Tegelijkertijd zijn we hard bezig om in het centrum van 
Renkum een mooi sportpark te krijgen, het overleg 
met de gemeente loopt goed en de plannen zien er 
goed uit. Elders in de Tempo zie je het programma 
van eisen dat we samen met de gemeente opstelden. 
Dus ook materieel ziet de toekomst er goed uit. 
 
Maar elk positief aspect heeft een keerzijde. Om dit 
allemaal voor elkaar te krijgen hebben we wel mensen 
nodig die eraan werken. We maakten als bestuur een 
lijst van dingen die we doen, maar ook dingen waar 
we niet aan toekomen. En beide lijsten zijn eigenlijk 
best lang! 
 
Om dat praatje in de kantine te blijven houden, om de 
gezelligheid te houden en de prestaties goed te laten 
blijven moeten we wel de zaakjes aan het rollen 
houden. 
 
Te midden van alle mail, internet, deze papieren 
Tempo, hoop ik dat mijn oproep om gezellig te komen 
praten en af en toe de handen uit de mouwen te 
steken niet aan dovemansoren gericht is. 
 
Michiel Hupkes  

Op de puntjes van je tenen... 
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Besturen of niet besturen, dat is de vraag... 
 
In de tweede bestuursvergadering van het seizoen 2010-2011 heeft het bestuur eens gekeken naar wat we wel 
en wat we niet kunnen doen.  
 
Hieronder daarvan een verslag, met de hoop dat iedereen daar zijn of haar eigen conclusies aan verbindt. 
 
Wat doet Erik in ieder geval wel: 
 
• Financiën,  
• KNKV wedstrijden fluiten,  
• Jaarvergadering KNKV (DAV) bijwonen,  
• Contact met kascommissie onderhouden. 
 
Wat niet (meer)? 
 
• Scheidsrechters regelen, en schema’s daarvoor maken,  
• De tempo distributie regelen. 
 
Voor beide dienen nog anderen gevonden worden. 
 
Martin houdt zich bezig met: 
 
• Bestuursvergadering verslaglegging,  
• Idem ledenvergaderingen,  
• Voorbereiden stukken en het distribueren van de mail/post,  
• Aanspreekpunt Taiwan/brandweer,  
• Aanspreekpunt voor technisch onderhoud Berk (adviseren, kleine probleempjes wil ik oplossen, geen 

verbouwingen)   
• Deurpost + deur toegang kleedkamers vervangen.  
• Aanspreekpunt van DKOD voor ontwikkeling 3B4, samen met Michiel, + bijbehorende vergaderingen. 
 
Wat gaat Michiel dit jaar op zich nemen: 
 
• Contacten gemeente ivm 3B4 ontwikkeling,  
• Algemeen aanspreekpunt, diplomatie, brandjes blussen,  
• Voorzitten bestuurs- en ledenvergaderingen,  
• Stukje Tempo.  
• Secretariaat Sportplatform.  
• ‘s Zaterdags regelmatig op het veld aanwezig (bijv. 1.5 uur) 
 
Wat blijft liggen terwijl we het wel erg belangrijk vinden: 
 
Systematisch contact onderhouden met commissies (TC, KC, AC en SC).  
Ook hebben we geen ledenwerving- en vrijwilligersbeleid. Hier is geen capaciteit voor beschikbaar.  
Het regio overleg met de KNKV gebeurt ook niet. 
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De toekomstige accommodatie in 3b-4 bij de Rijnkom 
 
Zoals elders in deze Tempo al vermeld zijn we druk bezig om samen met de gemeente te kijken hoe DKOD een 
mooie accommodatie in het Centrum van Renkum bij de Rijnkom zou kunnen krijgen. 
 
Onderstaande lijst geeft weer wat de gemeente verwacht voor DKOD aan accommodatie in het gebied mogelijk te 
kunnen maken. Het bestuur is het met onderstaande grotendeels eens en we schatten in dat dit ook voldoende is 
om goed te kunnen functioneren en een dynamische club te blijven. 
 
Ook verwachten we dat we door dit plan nog aantrekkelijker zal worden voor kinderen en volwassenen. 
We horen uiteraard graag wat jullie hiervan vinden, dus commentaar graag naar michiel.hupkes@gmail.com 

Wensen ruimte:  
 
• Buitenberging;  
• Voldoende ruimte in de kantine voor de leden van DKOD;  
• Kantine op hoogte met zicht op sporthal, kunstgrasveld, tennis en zwemmen, met trap naar buiten voor bui-

tenvelden en terras;  
• Met fasering bouw rekening houden met gebruik sporthal in de winter;  
• Graag naast het veld een klein speelveldje voor kleine kinderen (2-4 jaar).  
 
Wensen inrichting (de het bestuur noodzakelijk acht):  
 
• Veld omheinen tegen hangjeugd;  
• In de sporthal en bij kunstgrasveld ruimte voor publiek op spelershoogte;  
• (Led-)Verlichting bij kunstgrasveld.  

Trainings- en wedstrijdruimte Sporthal 28 x 44, totaal 1.344 m2 

Trainings- en wedstrijdruimte Kunstgrasveld 40 x 60 op te delen in 3 trainingsvelden 

Kleedruimte 4 kleedruimtes à 31 m2, totaal 124 m2 

Berging Berging 15 m2 
Bestuurskamer 20 m2 
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Wanneer:  
zaterdagavond 9 oktober 

Hoe laat: 21.00 uur 
Waar: Clubhuis de Berk 

Voor wie: B-jeugd en jeugdspelers uit de selectie 
Let op!:  

het kan nachtwerk worden,  
vandaar dat iedereen wordt thuisgebracht. 

DVO+  Team 
Net als bij korfbalvereniging Die Haeghe starten wij bij DVO met een korfbalteam voor kinderen uit groep 5, 6, 7 
en 8 van de basisschool met een Autisme Spectrum Stoornis (ASS) en een normale begaafdheid.  
 
We starten na de zomervakantie en trainen één keer per week op woensdagmiddag van 14.00 tot 15.00 uur. 
We spelen geen wedstrijden. Het is in eerste instantie een project voor een jaar en we evalueren na negen 
maanden (met het bestuur) of we ermee door kunnen gaan.  
 
Ken jij iemand die dolgraag wil korfballen/sporten en door zijn/haar ASS niet goed kan aansluiten bij een 
gewoon team , maak hem/haar dan attent op ons initiatief. Het zou best kunnen zijn dat er kinderen zijn die om 
die reden niet bij een gewoon team bij DKOD 
mee kunnen doen.  
 
Ouders die interesse hebben kunnen mailen naar 
geavandepeppel@hetnet.nl.  
 
Ik zal dan contact met ze opnemen om verdere 
informatie te geven.  
 
Korfbal …… na de zomervakantie…… 
écht voor iedereen! 
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commentaar. Maar al water drinkend aan de lijn moet 
hij toch tot de constatering zijn gekomen dat het meer 
met zijn eigen inzet op die warme dag nog niet zo 
goed gesteld was. Met mijn beste 
“ikhebhetbestemetjevoortoontje” spoorde ik hem met 
een enkel spottend zinnetje aan om zich wat steviger 
op te stellen en net dat stapje meer te lopen om een 
betere positie te bemachtigen of te vinden. Een 
glimlach viel me ten deel… en het daarop vallende 
rustsignaal was een welkome onderbreking voor hem. 
 
In de loop van de tweede helft was schijnbaar ook 
voor hem de maat vol. En kwam er een andere 
mentaliteit boven drijven… alsof hij ze eens een 
poepie zou laten gaan ruiken. In mijn beleving langs 
de lijn zelf nog iets sterker: een wc vol diarree! Ballen 
werden geplaatst, rebounds waren in één aanval 
meerdere keren voor hem en een zelfde medespeler 
werd een paar keer in stelling gebracht op dezelfde 
afstand en kwam zelfs twee keer tot scoren. Voor het 
verdere verloop van de wedstrijd was het niet 
voldoende… maar ergens werd de geest zo sterk dat 
het lichaam zich er aan optrok en de hitte negeerde, 
zijn lichaam maakte overuren en de geest stond even 
onzichtbaar in de hoek met zijn middelvinger in de 
lucht richting aanvoerder, coach, het lichaam, de 
tegenstander en mij! 
 
Want als er iets sterker is dan de geest dan is het wel 
een uitspraak van iemand langs lijn die zo af en toe 
“goed” valt. Het is iets heel anders dan een goddelijk 
mooie vrouw langs de lijn of een tegenstandster in het 
veld bij Olympus maar het werkte… ;-) 
 
Goed gedaan, Coen!  
En succes dit veldseizoen! 
 
Groeten, Wilco 

Als iemand in of naast het korfbalveld mij vroeger zei: 
“de geest is sterker dan het lichaam!” betekende het 
meestal dat ik ergens mee moest stoppen (fysiek 
geweld gebruiken tegen de tegenstander) of juist iets 
moest gaan doen (gebruik maken van het fysiek 
geweld dat mij werd aangedaan), het is maar hoe je 
het bekijkt, en daar had ik vervolgens bijna nooit zin 
in.  
 
Dat werd natuurlijk nog verergerd door het toontje 
waarmee die zin werd uitgesproken. Het 
“ikhebhetbestemetjevoortoontje”. Iets waar elke 
zichzelf respecterende sportwijsneus kotsfuckingbeu 
van wordt. Toch geef ik nu toe: met de juiste prikkels 
en onder de juiste omstandigheden zou de stem van 
de geest sterker kunnen zijn, of in ieder geval de 
boventoon kunnen voeren ten opzichte van die van 
het lichaam… een duwtje in de richting van de korf en 
hopelijk met een mooi punt… balans tussen lichaam 
en geest: een heerlijk gevoel. 
 
Maar omdat vrijwel nieand dat fatsoenlijk uit zijn strot 
krijgt, zegt men gewoon dat de geest sterker is dan 
het lichaam. PUNT. Beetje makkelijk, maar kort door 
de bocht is inmiddels tot norm verheven. Wat ze er in 
mijn huidige leventje vaak mee bedoelen is: “kom 
eens van je luie reet af en maak jezelf nuttig.” Niet 
begrijpend dat 12 tot 13 uur per dag met je werk bezig 
zijn niet nuttig is en dat mijn “sport” ’s avonds bestaat 
uit het met mijn luie reet (sport) tv kijken, lezen of 
muziek luisteren is. Maar genoeg over mij…  
 
Ik was recentelijk bij een oefenwedstrijd van een 
voorlopige DKOD selectie tegen Olympus en daar 
zaten twee oude pupillen van me op dezelfde manier 
in het spreekwoordelijk verkeerde vel tijdens de eerste 
helft van de wedstrijd… één daarvan begon zelfs zijn 
eigen aanvoerder een beetje uit te foeteren na wat 



 

Pagina 9  

Beste Barendien, 
 
Het is al weer een jaar geleden dat ik de Jaap 
Haalboom trofee heb ontvangen. Het is de prijs voor 
het werk dat je belangeloos doet voor de club. 
 
Ik voel me zeer vereerd en ben er erg blij mee. 
Maar dat brengt me wel bij het volgende, want dan 
moet je ook op zoek naar iemand die hem ook 
verdient. 
 
Zoals je weet ben ik niet meer wekelijks op de club te 
vinden, maar jouw inzet is niet onopgemerkt gebleven 
Als gezin zijn jullie bij D.K.O.D gekomen, de kinderen 
om te korfballen en jullie om aan te moedigen. 
 
Maar zoals je weet wordt je gevraagd om ook wat voor 
de club te doen, en jij zei geen nee. Je bent voorzitter 
van de KC een van je taken is de groep bij elkaar 
houden. Jij bent de sturende kracht achter het kc, 
bellen om mensen te regelen voor het een of ander  
Geen probleem, zelf dingen doen en dan de 
vergaderingen het kan allemaal. 
 
De thuis wedstrijden van 1 en 2 moeten leuk en 
gezellig zijn, dus boodschappen doen broodjes en 
beleg halen voor de verkoop, is weer geld voor de 
club . Maar ja als je speelt op eigen terrein dan moet 
er ook bardienst worden geregeld, ook dat is een van 
je taken. 
 
Als mensen niet kunnen dan mogen ze Barendien 
bellen en je regelt het wel. Het komt ook voor dat je 
zelf een dienst draait, en wat hebben de dames het 
gezellig, hier en daar een praatje en daar een 
luisterend oor. 
 
Ja, en dan komt de maand november en dan begin jij 
aan de oliebollen actie, hoeveel oliebollen moeten er 
worden gebakken. Inteken lijsten maken en uitdelen is 
ook jouw taak, en dan regel je de mensen om te 
helpen bij het bakken en rond brengen. Maar ik weet 
ook dat jij er altijd als eerste er bent om het beslag te 
maken en de eerste oliebollen te bakken. Als het klaar 
is moet er schoon gemaakt worden en dat is jou ook 
niet teveel. 
 
Barendien van harte gefeliciteerd met de Jaap 
Haalboom Trofee . Geef hem een mooi plekje in je 
huis en geniet ervan.  
 
Een sportieve groet van Harry Vastenholt. 
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Jaap heeft de afgelopen weken een mini dagboek bijgehouden tijdens de 
voorbereiding van de DKOD selectie. 
 
Lees hier in chronologische volgorde zijn belevingen: 
 
16-8-2010 / Voorbereiding dag 1, aftasten van het veld en de conditie 
Na een lekkere lange verdiende tijd vrij stond vandaag dan echt de eerste 
training van het seizoen op het programma. Wat later dan normaal. Maar 
gezien de vakantie periode niet verkeerd gepland. De eerste training is in 
vergelijking met vorig seizoen sterker bezet, namelijk 11 spelers (vorig jaar 8).  
 
De eerste training stond vooral in het teken van het aftasten van de perfecte 
grasmat en de hoogte van de conditie bepalen. Gelukkig viel dit bij de meeste 
spelers nog reuze mee. De oefeningen werden goed afgewisseld tussen 
conditie en balgevoel, met beginnend en afsluitend de welbekende 5 minuten 
van Addie. 
 
Uiteraard was de geboorte van de 2e dochter van Coen en Mirella onderwerp 
van de meeste gesprekken tijdens de 3e helft. Nogmaals gefeliciteerd! 
 
Donderdag 20.00 uur staat de 2e training op het programma. Dan verwachten 
we toch weer wat extra spelers terug te verwelkomen van hun vakantie, en zijn 
we nieuwsgierig naar de conditie van deze mensen.  
 
Zaterdag worden de eerste oefenwedstrijden afgewerkt op het eigen 
Wilhelmina sportpark. 
Om 14.00 uur en om 15.30 uur spelen DKOD 1 + 2 tegen de selectie van 
Olympus ’58 uit Doetinchem.  
 
Voor iedereen die nog op vakantie is, geniet er nog van, want de eerste 
training zal niet meevallen! 
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19-08-2010 / voorbereiding dag 2. Veld begint weer 
te wennen 
Vandaag de 2e trainingsdag gehad van 20.00 – 21.30 
uur. 17 spelers aanwezig en 2 trainers + begeleider. 
Echter werd het niet 21.30 maar 21.10 dit i.v.m. het 
invallen van de duisternis. Gezien de conditionele 
toestand van sommige spelers was dit niet zo heel 
erg. 
 
Begin van training warming-up, rustig schieten. Later 
in de training toch al wat pittiger aan de bak, 1 tegen 1 
met druk van ongeveer 80 % vooral het wenden en 
keren is belangrijk. En daarna lekker 15 minuten een 
partijvorm. Om toch een beetje aan de nieuwe vakken 
van zaterdag te wennen. 
 
Dat wennen is belangrijk want aanstaande zaterdag 
staat de eerste oefenwedstrijd op het programma. 
Deze zal vooral in de belangstelling staan van 
wedstrijdritme opdoen en verkennen van de grote van 
het veld. Echter is winst natuurlijk doel nummer 1. 
 
Opstelling voor DKOD 1 a.s. zaterdag:  
Jaap, Jako, Gertilde, Chiara 
Coen, Derkjan, Marielle, Janneke 
 
Weersvoorspelling zaterdag: zonnig,27 graden en 
ideaal om zaterdag middag om 14.00 en 15.30 bij 
DKOD te komen kijken en gezellig weer bij te kletsen. 
 
21-08-2010 / Voorbereiding dag 3.  
DKOD – Olympus ‘58 
Zaterdag middag eerste oefenwedstrijd staat op het 
programma selectie DKOD speelt 2 wedstrijden tegen 
de selectie van Olympus ’58 uit Doetinchem. 

Weersvoorspellingen waren goed, echter viel dit op de 
dag zelf tegen. Wel was het heel warm om te spelen 
en kon je zeker zeggen dat je conditie vandaag echt 
getest werd. 
 
De teams voor DKOD 1 en DKOD 2 waren bepaald 
door wie er al wel 2 keer getraind hadden deze 
spelers mochten dan vandaag komen opdraven in het 
vlaggenschip van DKOD. 
 
Het 2e team speelde een goede wedstrijd met mix van 
ervaring en jeugdige onbevangenheid. Aan de kant 
van Olympus’ 58 dezelfde insteek. DKOD 2 wist deze 
wedstrijd met ruime cijfers te winnen, met als 
belangrijkste aandeel in de doelpunten Bas ( 5) en 
Roy (7). Echter de aangeef en de rebound zijn net zo 
belangrijk en al 50 % van het doelpunt waard. 
 
DKOD 1 speelde tot aan de rust net als olympus’58 
een afwachtende partij. Ruststand dan ook 2-3. Wel 
goede aanvallen alleen de afronding liet te wensen 
over. 2e helft was duidelijk het verschil in conditie te 
zien, de ploeg uit Doetinchem had al 6 x getraind. 
Tegen 2x van DKOD. Er werd een tempo hoger 
gespeeld en Olympus wist een gat te slaan van 5 
doelpunten. Hier bleef het bij en DKOD herpakte zich 
in de laatste 10 minuten en zorgde dat de schade 
beperkt bleef. 
 
Al met al een goede oefensessie, en het toont aan dat 
er nog hard gewerkt moet worden om aan het begin 
van het seizoen topfit en scherp in de passing en 
afronding te zijn. 
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Maandag staat de 3e training op het programma we 
gaan naar het achterste “ verlichte” veld. Dit zodat de 
1,5 uur goed gevuld kunnen worden. Woensdag zal er 
een oefenwedstrijd gespeeld worden bij en tegen 
reehorst’ 45 in Ede. 
 
23-08-2010 / Voorbereiding dag 4.  
Selectie bijna compleet 
Maandagavond 20.00 uur, de planning was om op het 
achterste verlichte veld te gaan trainen zodat we 
lekker 1,5 uur vol aan de bak konden. Echter bleek dit 
niet het geval. Door omstandigheden zat het slot nog 
op de kast om de verlichting mee aan te zetten, dus 
ook vandaag weer trainen tot 21.10 uur. 
 
De grasmat was wel in super goede staat en kon dus 
mooi getest worden. 
Addie had dan ook leuke afwisselende oefeningen op 
het programma staan. Gelukkig zaten de bekende 5 
minuten er vandaag niet in maar was de training meer 
gebaseerd op het afronden met vermoeidheid en 
zorgen voor meer doelgerichtheid binnen de paar 
meter rond de korf. Wel was er weer de gebruikelijke 
sprint, rust oefening ingebouwd aan het eind van de 
training. Al met al was het een lekkere intensieve 
training en wordt er goed gewerkt aan de conditie. 
 
Voor woensdag staat er de oefenwedstrijd gepland bij 
en tegen Reehorst ´45, vertrek om 19.00 uur vanaf "de 
Berk". Deze wedstrijd zal ook weer in het teken staan 
van wedstrijdritme opdoen. Ook nu zijn de vakken 
weer wat door elkaar gegooid om bepaalde koppels/
vakken te kunnen testen met het oog op de 
competitie. 
 
Woensdag zal wel onze langste dame (Gertilde) 
ontbreken vanwege introductiekamp, dus dat zal wel 
even wennen worden. We wensen je wel veel plezier. 
 
Verder is de selectie bijna compleet, alleen Sharon is 
nog op vakantie en Niels en Luuk zijn vandaag net 
terug gekomen van een zware vakantie dus zullen wel 
brak op bed gelegen hebben. Waar Sem uithangt is 
niet echt bekend. Maar ook hij wordt snel terug 
verwacht. En dan is de selectie voor aankomend 
seizoen op volle sterkte. 
 
Voor iedereen die woensdag wilt komen kijken 
DKOD 2 speelt om 20.00 uur en DKOD 1 om 21.15 
uur. 
 
25-08-2010 / Voorbereiding dag 5.  
Reehorst ´45 - DKOD 
Gisteravond de oefenwedstrijden van de selectie 
tegen en bij Reehorst’ 45 te Ede.Een bekende 
oefenpartner voor ons in de voorbereidingen van het 
veld. Dit omdat Reehorst op kunstgras speelt en wij 
daar helaas nog niet over beschikken. 
 
Niet veel verandering in de teams. Alleen Marieke en 
Judith speelde nu in het eerste mee en Jako, had zijn 
plaats ingeruild voor die van Tom. 
 
Dit was te merken in de wedstrijd van het tweede. 
Jako en Mark namen het team bij de hand en stuurde 

het tweede naar een klinkende overwinning van als ik 
het goed heb van 11-2. DKOD wist Reehorst maar 
liefst 40 minuten tegen te houden voordat reehorst 
voor het eerst scoorde. Een echte teamprestatie.!! 
Ook Luuk en Niels waren weer present en mochten de 
laatste 10 minuten vol maken. 
 
Het eerste team was dus ook op 3 plekken gewijzigd, 
en de opstelling was dan ook wat veranderd. In een 
goede spannende wedstrijd wist DKOD aan het 
langste eind te trekken. 11-10. Dankzij een winnend 
doelpunt van Tom. 
De wedstrijd zat vol goede aanvallen, alleen de 
afronding liet te wensen over. Waardoor de wedstrijd 
spannend bleef. En helaas (gezien het een 
oefenwedstrijd betreft) op sommige momenten door 
Reehorst over de schreef werd aangegaan. 
Maar uiteindelijk wint goed spel het bijna altijd van 
fysiek. 
 
Morgen een volgens Addie rustige training, Maar ja 
dat is dan maar weer afwachten. In vergelijking met de 
wedstrijd tegen olympus, is er verdedigend zeker al te 
zien dat de conditie beter aan het worden is, 
aanvallend wordt het spel ook beter. Alleen die 
afronding moet een stuk scherper anders wordt het 
wel een lastig seizoen. Al is een wedstrijd met 1-0 
winnen ook 2 punten waard. 
 
26-08-2010 / Voorbereiding dag 6.  
Rustige training.  
De dag na de wedstrijd tegen Reehorst stond de 
volgende training alweer op het programma. 
Meegenomen dat het heel slecht weer was en er een 
wedstrijdje in de benen zat. Werd er dus rustig aan 
getraind. Maximaal een uurtje. 
Werken aan afronding rond de korf. Schot op 3,5 en 7 
meter en de interval training stonden op het 
programma. 
 
Aan het eind mochten de overgekomen heren van de 
A-junioren zich nog even uitleven en wat sprinten met 
en tegen Mark. Dit ook omdat ze nog een 
trainingsachterstand hebben. 
 
Zaterdag een dagje vrij. Dinsdag staat alweer de 
oefenwedstrijden tegen SKV op het programma. Deze 
worden gespeeld op het Wilhelmina sportpark. 
Volgende week zaterdag zal DKOD 1 tegen DKOD 2 
spelen als laatste voorbereiding op de competitie. Een 
echte prestige strijd. 
 
30-08-2010 / Voorbereiding dag 7. 
Wedstrijd DKOD 2 - SKV 2 
31 augustus 2010 speelde DKOD een oefenpartij 
tegen SKV 2 in heelsum. 
Gezien Sharon net terug was van vakantie en Coen 
de eerste wedstrijd niet aanwezig zal zijn speelde zij 
beide in het 2e. 
De opstelling was Coen, Luuk, Eva en Janneke. Het 
andere van Niels, Sem, Chiara en Sharon. 
 
De eerste helft was het wel weer aardig zoeken, maar 
al gauw werd er door beide heren uit het eerste 
aanvalsvak (Luuk en Coen) de stand op 2-0 gebracht. 
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In de eerste helft waren er dan ook veel mooie 
aanvallen, maar de doelpunten bleven helaas nog 
even uit. Verdedigend was het de hele wedstrijd 
super. SKV had veel 1 schots aanvallen, en waren wij 
de eerste aangeef er niet voor, dan herstelde we dat 
keer op keer door de 2e aangeef eruit te halen. 
 
Via een 3-1 kwamen met op 4-3 voorsprong.  
In de rust kwam Judith erin voor Sharon en Jeanette 
voor Eva. 20 minuten voor tijd kwam Jako er nog in 
voor Coen. 
2e helft verliep ongeveer hetzelfde als de eerste helft. 
DKOD trok uiteindelijk aan het langste eind en won de 
wedstrijd met 11-9. 
 
31-08-2010 / Voorbereiding dag 7. 
DKOD 1 – SKV 1 
Vandaag stond de oefenwedstrijd gepland tegen de 
selectie van SKV. Het tweede zou om 19.30 uur 
spelen en het eerste om 20.45 uur. Beide op het 
verlichte veld. Echter ging dit niet door, omdat er 
voetbal beker wedstrijden op hetzelfde veld gepland 
stonden. Dus wij moesten noodgedwongen uitwijken 
naar het eigen veld en hier staat geen verlichting. 
Beide wedstrijden begonnen dus om 19.30 uur. 
 
DKOD 1 had als opdracht om deze wedstrijd (met 

weer wisselende vaksamenstelling) gevarieerd aan te 
vallen. Met afronding vooral uit 3-1 en kleine kansen. 
Verdedigend zou er geen enkele kleine kans weg 
gegeven mogen worden onder en rondom de korf. Dit 
betekende dus concentratie. 
 
Aanvallend prima, mooi gevarieerd en goed afronden 
spel. Verdedigend deze wedstrijd slecht tot zeer 
slecht. Al was het schot percentage van SKV rond de 
40 %. Wat zeer goed is en moeilijk te verdedigen. 
Vooral onze dames hadden het lastig tegen de sterke 
dames van SKV. 
 
Dit resulteerde wel tot een gelijk opgaande wedstrijd 
die alle kanten op kon gaan. DKOD had wel betere 
spel. Met goede uitgespeelde aanvallen en daarbij 
behorende kansen. SKV had echter de effectiviteit. 
Eindstand dan ook 16- 19 in het voordeel van SKV. 
 
Ruststand was 11-8 in het voordeel van DKOD, iets 
wat eigenlijk niet meer weggegeven mag worden. 
Maar door veel persoonlijke fouten en onoplettendheid 
rond de korf gebeurde dit toch, een les voor de 
volgende keer!!!  
 
02-09-2010 / Voorbereiding dag 8 nog 1,5 week… 
Donderdag avond, 20.00 uur. Licht geregeld, 
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bardienst geregeld, palen klaar en ballen mee naar 
het achterste veld. 
Op het programma, pittige training met de nadruk op 
het nog beter verdedigen. 
 
Ons sterkste punt op het programma afgewisseld met 
veel interval trainingen. Dit werd dan ook goed 
uitgevoerd door iedereen op de training. Met een 
snelheid van 31 seconden voor de dames en 23 sec. 
voor de mannen rond 10 korfen sprinten sluipt de 
scherpte erin richting de competitie.  
 
Over de training zelf mag niet al teveel geschreven 
worden, aangezien we niet iedereen wijzer moeten 
maken dan ze al zijn. Echter een kleine hint kan altijd. 
“4-4-2 systeem met loeren op de counter behoort tot 
onze favorieten”, volgens een citaat van een van de 
spelers. 
 
Aanstaande zaterdag begint dan ook de competitie 
voor de meeste clubs wij starten echter een week later 
i.v.m. de Airborne wandeltocht. Echter gaan we met 
de aanwezige selectie leden wel een wedstrijd tegen 
elkaar spelen DKOD 1 – DKOD 2 om 11.00 uur op het 
Wilhelmina sportpark. Misschien leuk en gezellig om 
te zien. 
 
Over de vakopstelling zal ik niet teveel uitlaten 
aangezien deze gericht zal zijn op de eerste 
competitie wedstrijd die week erop, op het eigen 
sportveld om 14.00 uur en 15.30 uur. 
 
Voorbereiding dag 9 / DKOD 1 – DKOD 2 
Zaterdagochtend 4 september, doordat de Airborne 
wandeltocht vandaag gelopen wordt waren alle 
wedstrijden van DKOD verplaatst. Echter voor de 
selectie stond er een wedstrijd op het programma 
tegen elkaar. Een echte prestigestrijd. De teams zijn 
opgesteld zoals er in de eerste competitie wedstrijd 
aanstaande zaterdag tegen klimop zal worden 
gespeeld.  
Over de vakopstelling mag dus niks geschreven 
worden, wel kan ik vermelden dat we enkele leuke 
verassingen in petto hebben. 
 
De wedstrijd zelf was de eerst 10 minuten een gelijk 
opgaande wedstrijd tot 3-3 kon DKOD 2 bijblijven. 
Daarna nam DKOD 1 toch echt het initiatief en werd er 
met goed gevarieerd aanvalsspel DKOD 2 de wil 
opgelegd. Eindstand 10-4 in het voordeel van DKOD 
1.  
Voor maandag en donderdag staan er nog pittige 
trainingen op het programma en dan kan eindelijk de 
competitie voor ons ook beginnen. Selectie DKOD ziet 
er gebrand, scherp en leergierig uit. En zijn dan ook 
klaar om de punten zoals vaak zal blijken dit seizoen 
in Heelsum te houden, want DKOD thuis is moeilijk te 
verslaan. 
 
Voorbereiding dag 10 / selectie op 90 % sterkte 
De tiende dag van de voorbereiding is aangebroken. 
Nog steeds even wennen dat de training nu op 
maandag is i.p.v. dinsdag. Toch weer even anders. 
Een voordeel, we kunnen nu wel morgen Nederlands 
elftal en Ajax in de Champions League zien. Afwezige 

vanavond op de training waren de 2 Marieke’s  en Eva 
allen ziek. Verder met 17 personen lekker getraind. 
Op de training veel interval training met een 
arbeidsrust verhouding van 1 : 1. Dit weer berekend 
op een gemiddelde aanvalstijd van 22 sec per aanval.  
Daarbij afwisselend nog afgerond op de korf en 
afgesloten met een partijvorm.   
 
Na 10 dagen training begin je toch al wel enige 
vormen van scherpte te zien, echter zijn we er nog 
lang niet. Een aantal mensen in conditioneel nog niet 
op het juiste niveau omdat ze een paar trainingen 
gemist hebben. En anderen halen het niveau nog niet 
waar ze normaal op kunnen acteren. Hopelijk is dit 
zaterdag al wel het geval. Want dan komt klimop op 
bezoek. 
 
Wedstrijd van DKOD 2 start om 14.00 uur en DKOD 1 
om 15.30 uur. 
 
08-09-2010 / Ingezonden naar Jaap, door Addie 
Maas: 
Klimop uit Asten is niet een geheel onbekende 
tegenstander voor DKOD en Addie Maas. 
 
We moeten ver terug in de geschiedenis om bij de 
periode 1974-1977 te komen.Dan zien we beide 
ploegen tegen elkaar spelen, enkele jaren achtereen 
in de zaal overgangsklasse, wedstrijden in de sporthal 
van Doorwerth. De enige overeenkomst met destijds 
vinden we bij de huidige trainer-coach van DKOD: 
Addie Maas.  
 
Destijds als spelend juniorenlid van Klimop aandachtig 
toeschouwer bij de wedstrijden in Doorwerth. De 
geboren en getogen Klimopper speelde tot 1989 in de 
hoofdmacht en kwam van 1999 tot 2002 weer terug, 
als hoofdtrainer-coach. Hij zal aankomende zaterdag 
nog enkele spelers/sters bij Klimop tegenkomen die 
hijzelf in het eerste heeft gezet. Addie Maas: "heel 
leuk om in de komende veldcompetitie tegenstanders 
uit Zuid te treffen, zeker als het dan de club betreft 
waar jezelf bent opgegroeid. Maar ook niet meer dan 
dat. Alle Zuidelijke tegenstanders zullen gebrand zijn, 
want voor hun betekent DKOD nog veel meer.  
Ik verwacht een uitermate gemotiveerd Klimop en 
hoop dat we de goede prestaties van vorig jaar in de 
thuiswedstrijden kunnen voortzetten, ook al spelen we 
nog niet in de sterkste opstelling en is bij een aantal 
spelers/sters de goede vorm van vorig jaar nog lang 
niet terug. 
 
Addie Maas 
 
Voorbereiding dag 11 /  
klaar voor 1e officiële wedstrijd  
Donderdag avond 9-9-2010.  
De laatste training voordat aanstaande zaterdag 
Klimop uit Asten op bezoek komt en de competitie 
eindelijk kan gaan beginnen. 
 
Training vooral in het teken van veel partijvormen. 
Toch wat wijzigingen in de selectie en iedereen moest 
aan elkaar wennen. Dit is zoals het er vandaag uitziet 
goed gelukt en DKOD is klaar voor de confrontatie. 
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Over de vakopstelling mag ik uiteraard nu nog niet 
teveel schrijven. Maar de vakken zijn goed in balans. 
Met een mix van ervaring en jeugdige 
onbevangenheid. Wat wel leuk is om te vermelden is 
dat alle vakken een ander soort aanvalsspel 
beheersen en spelen. Iets wat voor iedereen lastig te 
verdedigen zal zijn. 
 
Met andere woorden kom zaterdag dus kijken. 
Weersverwachting: zon, 23 graden!! 
 
Groeten, Jaap  
 
Van de redactie: 
De eerste wedstrijd werd gewonnen met 12-10. 
De eerste helft begon zeer moeizaam  maar DKOD 
kwam uiteindelijk toch tot een  ruststand van 8-2.De 
2e helft was een stuk minder vanuit DKOD en Klimop 
vocht zich terug tot 12-10 maar verder kwamen de 
gasten uit Asten gelukkig niet terug. 
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Afgelopen zaterdag was ik de hele dag onderweg voor 
het korfbal. Eerst was er een verplichte vergadering in 
Apeldoorn, waarbij nog eens de puntjes op de i 
werden gezet ten aanzien van de nieuwe en 
“aangepaste” regels. Voornamelijk de wijzigingen met 
betrekking tot de vrije bal verdienden de nodige 
aandacht. Meteen na de vergadering moest ik door 
naar Sassenheim voor de wedstrijd TOP tegen Dalto.  
Thuisgekomen wilde ik natuurlijk eerst op de 
Antilopen-site de diverse uitslagen bekijken, om zo op 
de hoogte te zijn wat er her en der op de korfbalvelden 
gebeurd was. Tot mijn verbazing zag ik een mailtje 
van Wilco die melding maakte van het verschijnen van 
TEMPO op de maandag. Ik was nogal verbaasd, daar 
meestal de communicatie ten aanzien van het 
uitkomen van TEMPO in een eerder stadium plaats 
vond. Het bleek dat er een mailtje uit was gegaan, 
maar helaas was verzuimd die ook aan mij te richten, 
dat kan gebeuren. Ondanks de haastige spoed, 
probeer ik toch maar aan het verzoek van Wilco te 
voldoen. 
 
Ik had graag de eerste wedstrijd van DKOD bekeken, 
maar tegenwoordig is bijna 90% van de 
korfbalactiviteiten op zaterdag en schiet het bezoeken 
van wedstrijden van DKOD er bij in. DKOD 1 zit 
ingedeeld in een poule met voornamelijk zuidelijke 
ploegen en dat is voor de verandering weleens leuk. 
De eerste wedstrijd werd gewonnen van KLIMOP en 
dat was een positief begin van de nieuwe competitie, 
na het moeilijke afgelopen seizoen. Ik ben heel eerlijk 
dat ik geen enkele indicatie heb van de sterkte van de 
ploegen. De afgelopen seizoenen ben ik bij toeval de 
ploegen van Keizer Karel en NKV tegengekomen, 
omdat de aanwijzers weer eens in de problemen 
zaten en ik ze uit de nood hielp. Over de huidige 
kracht van deze ploegen kan ik geen zinnig woord 
zeggen, want een wedstrijdje en dan ook nog even 
geleden, dat zegt natuurlijk niets over de sterkte van 
de huidige teams. 
 
Het leuke van de wedstrijd tegen KLIMOP was het feit 
dat de trainer van DKOD in een eerder stadium actief 
was bij de ploeg uit Asten, die in een ver verleden ook 
al eens bij DKOD in de poule zaten, maar toen toch 
wel op een flink wat hoger niveau. Helaas de tijden 
zijn veranderd en acteren beide verenigingen nu op 
een lager niveau. 
 
Gezien de frequentie waarin ons clubblad verschijnt 
loop je als columnist weleens achter de feiten aan, 
maar dat is niet anders. Toch wil ik nog even 
terugkomen op verleden seizoen. DKOD wist zich 
ternauwernood te handhaven en daar was ik wel blij 
mee. Terwijl ik in het prachtige Ierland vakantie aan 
het vieren was, wist de ploeg de broodnodige puntjes 
bijeen te sprokkelen, om zich te handhaven. Gelukkig, 
want nog verder afzakken zou een slechte zaak 

geweest zijn, zeker met het oog op de toekomst en de 
hopelijk snelle verhuizing naar Renkum. Misschien is 
dat een utopie, maar de vereniging heeft wel een paar 
positieve impulsen nodig om de toekomst veilig te 
stellen. 
 
Aan het einde van het vorige seizoen werden er nog 
wat mensen in het zonnetje gezet, die al heel wat 
jaartjes lid waren van onze club. Het is goed dat het 
bestuur deze leden de aandacht geeft die ze 
verdienen, want anno 2010 is het niet meer zo 
vanzelfsprekend dat mensen zo lang lid zijn bij 
dezelfde vereniging. Op de site van DKOD staan een 
aantal foto’s van deze mensen en u kunt van mij 
aannemen dat het niet alleen leden zijn die uitsluitend 
een balletje kwamen gooien.  
 
Een vereniging moet het nog steeds hebben van 
mensen die zonder daar wat voor terug te vragen hun 
vrije tijd en energie in hun cluppie stoppen en daar 
moeten we dankbaar voor zijn en het bestuur heeft dat 
goed begrepen. Eind van het jaar staat er ook weer 
een ledenvergadering op het programma en dan hoop 
ik toch eindelijk eens wat definitiefs te horen over de 
mogelijke verplaatsing naar Renkum, want het schiet 
niet erg op en het zou toch wel heel prettig zijn om te 
weten waar we aan toe zijn, want dan kunnen we 
gerichter ons vizier op de toekomst richten. 
 

Dick Hoegen 
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Een lintje voor Kathinke (30-04-2010) 
 
Het bestuur gehoord dat het onze Koningin behaagd 
heeft om aan Kathinke een Koninklijke onderscheiding 
te verlenen. 
 
Als bestuur van DKOD zijn we daar uiteraard erg trots 
op en feliciteren we Kathinke van harte. Als er iemand 
van DKOD deze onderscheiding verdient is het 
Kathinke wel. 
 
Ze is al sinds 1976 lid van en 30 jaar als vrijwilligster 
actief. Kathinke heeft in die tijd ontzettend veel 
gedaan: 
 
• Ze onze Tempo en de Nieuwsbrief helpen 

maken 
• Ze heeft meegewerkt aan het jubileumboek 

“Vang dan k’nijn!”bij het 50 jarig jubileum DKOD 
1982 

• Ze zat in de Jubileum commissie “DKOD 75 
jaar” in 2007. 

• Ze heeft in de jeugdcommissie zitting gehad 
• Ze gaat al vele jaren mee als leiding bij het 

jeugdkamp van DKOD 
• Ze heeft diverse jaren een jeugdteam trainen 

gegeven of gecoacht 
• Sinds 1999 maakt ze deel uit van de 

Technische Commissie van DKOD waar ze nu 
de functie van wedstrijdsecretaresse jeugd 
vervult. En wat ze in deze TC functie allemaal 
doet is echt teveel om op te noemen. 

• Ze staat achter de bar als barmedewerkster. 
• Ze houdt regelmatig toezicht bij wedstrijden in 

de Rijnkom als zaalwacht 

• Ze coördineert de verloting in de zaal bij 
wedstrijden van DKOD 1 t.b.v. het jeugdkamp 

• Zij verzorgt voor verspreiding van berichten aan 
alle leden per email. 

 
 
Met al deze werkzaamheden is zij de laatste 10 jaar 
dagelijks en vele uren per dag voor DKOD bezig. 
 
We werken nu al jaren met Kathinke samen, een 
pittige vrouw die behulpzaam is voor iedereen, maar 
ook duidelijk haar grenzen aangeeft. 
 
Een vrouw die met ontzettend veel geduld allerlei 
nuttige en onnuttige problemen te lijf gaat en oplost. 
Een vrouw met ontzettend veel energie en die je 
zelden hoort klagen. 
 
En tegelijkertijd een erg bescheiden mens. 
Erik zei net: “haar inzet voor DKOD is omgekeerd 
evenredig met haar lengte”. 
 
Kathinke zal zeggen dat ze dit niet verdient, maar de 
koningin denkt daar met het bestuur echt anders over. 
Kathinke we hopen dat je hiervan kunt genieten, je 
hebt het echt verdiend 
 
Gefeliciteerd!!  
Namens het bestuur en de leden van DKOD 
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Op voordracht van het bestuur, is op de ledenvergadering van 4 juni 2010, is Alberdine Tesink benoemd tot Lid 
van Verdienste van DKOD. 
 
We willen hierbij onze dank en erkenning voor haar werk voor DKOD en het Internationale korfbal uitspreken. Ze 
verzorgt al vele jaren, samen met andere mensen, de opvang van de nationale teams van Taiwan bij DKOD . Zij 
verblijven hier dan om zich voor te bereiden op diverse grote toernooien. Ze regelt o.a. oefenwedstrijden, excur-
sies en vele andere dingen. 
 
Alberdine besteedt hier veel tijd en vrije dagen aan. Behalve de opvang van Taiwanezen heeft zij vele jaren het 
programmaboekje in de zaal bij thuiswedstrijden van DKOD 1 verzorgd. Ook heeft zij deel uitgemaakt van de 
Temporedactie en van de Technische Commissie. 
 
We feliciteren Alberdine met haar benoeming tot Lid van Verdienste 
 
Namens het bestuur, 
Erik Boelens 

Foto van hyves-pagina Alberdine zelf: 

Dropping 
 

9 oktober 21.00 uur  
voor de B-jeugd en  

jeugdspelers in de selectie 
 

 

Sinterklaasfeest 
 

vrijdag 26 november  
D+E: 17.00-19.00 uur  

overige teams: vanaf 19.30 
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Thuiswedstr 
DKOD teams 

Datum  Tijd 
Van 

 Tot Bardienstmedewerkers 

10.00 uur B2, E1 18.09.20
10 
  

9.00 einde 
  

*Jeanette Jansen, Ouder Mirre Hoogteyling 
  

10.00 uur B1, D1 
11.15 uur C1 
12.30 uur 3e 
  
14.00 uur 2e 
15.30 uur 1e 

25.09.20
10 

9.00 
  
12.00 
  
15.30 

12.00 
  
15.30 
  
einde 

* Ouder Luca/Digna Duppen 
  Ouder Ilene/Leanne Cleveringa 
  Diana v. Beek, Ouder Marcella v.d. Meijde 
  
  Maaike Ruijs, Ouder Eva v.d. Berg, 
  Annemarie van Haaren 
  

10.00 uur B2, D1 
11.15 uur B1 

02.10.20
10 

9.00 
11.30 
  

11.30 
einde 

* Marjo v. Elden, Martin Goossen 
  Ouder Maud/Diede Pasman, 
  Ouder Rozemarijn Zwart 
  

11.00 uur C1, E1 
12.30 uur 3e 
  
14.00 uur 2e 
15.30 uur 3e 

09.10.20
10 

10.00 
12.30 
  
14.30 

 12.30 
 15.30 
  
einde 

* Gea Ledder, Ouder Laura Visser 
  Karin derksen, Anneriet Vorage 
  
  Betty en Sjaak Jochems, Kathinke Vedder 

10.00 uur C1, E1 16.10.20
10 

9.00 einde * Nicole Luit, Ouder Quinten Veenbrink 

Rooster Bardiensten zaterdagen eerste helft veldseizoen  2010-2011  

* Door deze persoon wordt de sleutel opgehaald op het sleuteladres, bij Kathinke Vedder, Hogenkampseweg 166. 
 
Als je op de ingedeelde dag/tijdstip niet kunt, wil je dan zelf een vervanger proberen te regelen en dit  op het roos-
ter in de bar aanpassen. 
 
Speeltijden i.v.m pauzes: 
F+E+D  2x 20 minuten 
C   2x 25 minuten 
B   2x 30 minuten 
A+3e+2e+1e 2x 35 minuten 
 
We willen jullie er nogmaals op attenderen dat: 
 
• Er géén kinderen achter de bar mogen. 
• Géén alcohol aan jongeren onder de zestien jaar verkopen. 
• Géén alcohol nuttigen achter de bar. 
• Er mag niet gerookt worden in de Berk. 
 
Veel plezier tijdens de bardiensten en dank voor je medewerking! 
Namens de KC, Barendien Hooijer 
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Meer 
foto’s 

op de site  
van 

DKOD 
www.dkod.nl 
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De ledenadministratie dient rechtstreeks benaderd te worden bij: 
 
 - opgave van leden 
 - bedanken van leden 
 - opgave van donateurs 
 - zaken betreffende de contributiebetaling 
 
De contributieregeling vanaf 01-07-2009 voor DKOD is als volgt: 
 
Senioren   (19 jaar en ouder)    € 21,00 p/p p/mnd  
Junioren   (16 jaar en ouder)    € 15,00 p/p p/mnd 
Aspiranten  (12 jaar en ouder)    € 12,00 p/p p/mnd 
Pupillen  (  6 jaar en ouder)    € 10,00 p/p p/mnd 
Welpen  (jonger dan 6 jaar)    €   7.00 p/p p/mnd 
Overige leden (niet spelend e.d.)    €   5,00 p/p p/mnd 
 
Bedanken als lid van DKOD tijdens het verenigingsjaar (1 juli tot en met 30 juni) houdt 
toch de verplichting van betaling van de gehele jaarcontributie in, omdat DKOD op haar 
beurt ook de gehele bondscontributie voor die periode dient te betalen. 
 
Bankrekening   35.50.75.997 t.n.v. D.K.O.D. te Renkum 
 
Voor inlichtingen over contributiebetaling kunt u terecht bij de ledenadministrateur: 
J. van Huenen, Th. de Bockweg 44, 6871 EJ RENKUM, Tel + Fax 0317 – 312944 
e-mail: jvhuenen@planet.nl 

Meer foto’s 
Van de slotdag 

op de site  
van 

DKOD 
www.dkod.nl 
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